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Zápis č. 2/19/2008 
z mimořádného veřejného zasedání Zastupitelstva města Kostelec nad Orlicí, konaného 

v pondělí 11. 2. 2008 v zasedací místnosti MěÚ v Kostelci nad Orlicí. 
 
Přítomno: 19 zastupitelů, listina přítomných je založena u originálu zápisu   
        2 zastupitelé byli omluveni 

 
JEDNÁNÍ 

zastupitelstva města zahájila v 18:15 hodin starostka města Ing. Ivana Červinková, pozdravila 
všechny přítomné a konstatovala, že je přítomna nadpoloviční většina členů zastupitelů města a 
zasedání je tedy schopné usnášení. Jednání bylo řádně a včas svoláno a jeho konání bylo 
dostatečným způsobem zveřejněno. 
 
Do pracovního předsednictva byli navrženi a jednomyslně schváleni:  
Ing. Ivana Červinková   - starostka 
Ing. Irena Weisserová    - místostarostka 
Ing. Mgr. Hynek Martinek, Ph. D.  - místostarosta 
Ing. Jan Volný    - tajemník 
 
Pracovní předsednictvo bylo schváleno jednomyslně přítomnými členy zastupitelstva města. 
Zapisovatelem byla jmenována paní Ivona Jasníková, referentka kanceláře tajemníka.  
 
Ověřovateli zápisu byli jmenováni: Ing. Luboš Lerch a   paní Blanka Miklová. 
 
Do návrhové komise byli jmenováni: 
Rudolf  Kameník   - předseda   
Ing. Luboš Mottl              - člen 
Luboše Faltyse   - člen 
 
Návrhová komise byla schválena všemi přítomnými členy zastupitelstva. 
 
Program dnešního jednání je následující: 
1. Majetkové záležitosti města 
Řešení sporu s p. Božoněm – ubytovna Rokytnice v OH 
2. Různé 
a) Centrum kulturního a společenského života Kostelecka 
b) Žádost o příspěvek z rozpočtu SFDI na zpracování Dopravního generelu města 
c) Centrum kulturního a společenského života Kostelecka – dodatky č. 1 k SOD 
 
Program jednání byl schválen všemi přítomnými členy zastupitelstva.  
 
1. Majetkové záležitosti města 
Řešení sporu s p. Božoněm – ubytovna Rokytnice v OH 
Tento bod uvedla starostka Ing. Červinková informací o nabídce na mimosoudní vyrovnání od pana 
Tomáše Božoně ve výši 1 500 tis. Kč. Požádala zastupitele o vyjádření k této nabídce. 
Ing. Bartoš – Dle mého názoru, v případě,  že tato částka nyní neprojde, tak pan Božoň nám už 
žádnou další nabídku nedá.  Nechá to projít soudem, který může trvat také 3 roky. Nyní nás žaluje 
kvůli poplatkům. Jedná se o takový test. My se jistě odvoláme, ale na 90 procent to vyhraje pan 
Božoň. Žaloby budou pokračovat, my se znovu odvoláme, tak to půjde dlouho a ještě ti po nás se 
budou muset touto záležitostí zabývat. Chtěl bych apelovat na „staronové zastupitele“, abychom se 
netrápili a nemuseli platit po letech 3x více,  tak navrhuji, abychom tuto navrhovanou částku 



2 

zaplatili a dále se tím nezaobírali. Zajímá se o to tisk. Vyšly nějaké články, otravují mně i paní 
starostku. Zamyslete se nad tím. Podle mne je jediné rozumné řešení  zaplatit požadovanou částku. 
Mgr. Sahulová – Tuto záležitost projednával finanční výbor. Původně jsme chtěli,  abychom šli do 
sporu. Později jsme ale, na návrh právníků, stanovisko změnili, protože vše spíše hovoří v náš 
neprospěch. 
Ing. Svátek – Mám s tím vnitřní problém, ale naše vyjednávací pozice je velice slabá. Potřebovali 
bychom dobrého právníka. Dotazoval jsem se u několika právníků, jaká je šance toto vyhrát. Nikdo 
mi nedokázal říci, zdali by případný soudní spor byl úspěšný. Navrhuji zaplatit. Upozorňuji na to, 
že nemáme peníze na toto vyrovnání v rozpočtu. Musíme přemýšlet o tom, kde se peníze najdou. Je 
nutné vypsat výběrové řízení na úvěr.  
Ing. Červinková - Bude třeba vyvolat jednání s panem Božoněm, protože není schválený rozpočet 
a tudíž není možné dodržet termín vyplacení částky. Zastupitelstvo by mělo rozhodnout, kdo bude 
pověřen schválením dohody o mimosoudním narovnání.  Někoho pověřit nebo si tuto pravomoc 
ponechá ZM. 
Ing. Bartoš – Byl bych pro pověření starostky, je nejblíže a  může  v rámci pravomoci ve 
spolupráci s právníkem připravit dohodu o vyrovnání  a po dalším jednání zastupitelstva 3. března 
2008, kdy bude rozpočet schválen, může být dohoda podepsána.  
Ing. Červinková - Nejbližší možný termín podepsání dohody je 4. března 2008. Je třeba říci, zdali 
pověřujete RM, která by mimořádně projednala návrh na mimosoudní vyrovnání, či zdali pověříte 
mě či si tuto pravomoc ponechá ZM. 
Ing. Svátek – Doporučoval bych pověřit RM 
Ing. Bartoš – Bude to rychlejší,  když bude pověřena samotná starostka. 
p. Uhlíř – Můžeme dohodu schválit zároveň se schválením rozpočtu. 
Ing. Červinková – Ano, navrhuji dohodu o vyrovnání schválit na jednání zastupitelstva dne 3. 
března 2008 současně s rozpočtem. 
 
Závěr: Dohoda o mimosoudním vyrovnání bude předložena ke schválení zastupitelstvu města 
dne 3. března 2008 na veřejném jednání ZM. 
 
2. Různé – s body seznámil zastupitele vedoucí odboru rozvoje a investic Ing. Petr Baše 
a) Centrum kulturního a společenského života Kostelecka (viz předloha)  
Vzhledem k dotačním podmínkám pro projekt Centrum kulturního a společenského života 
Kostelecka je zpracovatelem žádosti o dotaci doporučeno schválit projekt jako prioritní. 
Dotazy: 
Žádné 
 
b) Žádost o příspěvek z rozpočtu SFDI na zpracování Dopravního generelu města 
Jedním z bodů PRAVIDEL žádosti o příspěvek na průzkumné a projektové práce, studijní a 
expertní činnosti …. (v našem případě DOPRAVNÍ GENEREL MĚSTA) je doložit prohlášení 
statutárního orgánu žadatele o zajištění vlastních prostředků ve výši odpovídající navrhovanému 
podílu na nákladech projektu v roce 2008, které spolu s požadovaným příspěvkem z rozpočtu 
SFDI  pokryjí 100% nákladů projektu, a deklarace o výši a způsobu financování z vlastních 
prostředků, které musí být určeny nezpochybnitelně a ve formě peněžního plnění. Maximální výše 
příspěvku z rozpočtu SFDI je 75%. Podle předběžné kalkulace bude cena dopravního generelu 
města  750 tis. Kč vč. DPH. SFDI po přiznání spoluúčasti v % dílech tyto uhradí po doložení 
skutečně vynaložených celkových nákladů. V případě, že náklady budou vyšší , než bylo v žádosti 
předloženo, hradí si navýšení příjemce z vlastních zdrojů.   
Dotazy: 
Ing. Červinková - Předpokládaná částka na kompletní generel, který  bude zahrnovat  cyklo i 
silniční tahy,  dopravu v klidu,  včetně analýz,  tvoří 750 tis. Kč. Dle pravidel SFDI to znamená,  že 
město by mělo dofinancovat cca 25 %. Jednáme s firmou TTV Hlaváček, která si uvědomuje svoji 
zodpovědnost za růst dopravy ve městě  a chce spolupracovat právě na dofinancování dopravního 
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generelu. Tato žádost se musí podat do konce tohoto týdne, je proto třeba ji dnes projednat. Pokud 
žádost bude úspěšná a z nějakého důvodu by TTV nepřistoupilo k dofinancování, můžeme dotaci 
odmítnout.  
Ing. Lerch – Zajímalo by mne kdo stanovil tuto výši kalkulace. Tato částka je velice vysoká. 
Všechny finanční nároky na projekty jsou vysoké.  Platíme vysoké částky za zpracování projektů 
firmám jako je Dabona apod. 
Ing. Baše - Cena je stanovena podle projektů, které jsou zpracované pro města přibližně stejné 
velikosti jako je Kostelec. Informace jsem získal od zpracovatelů dopravních generelů. Žádost o 
příspěvek z rozpočtu SFDI připravuje město. Mohli bychom cenu dopravního generelu snížit na 590 
tis. Kč. To je však bez sčítání dopravy a ze sčítání dopravy může vyjít potřeba narovnání 
komunikací, potřeba řešení parkovišť, pohyb cyklistů, pěších. Jsou v tom také zahrnuty veškeré 
komunikace, které se napojují na Kostelec.   
Ing. Lerch - Pakliže to budou zajišťovat  firmy, které jsou napojeny na státní orgány, jako jsem zde 
již zmiňoval, zdá se mi to nesmyslné. 
Ing. Baše - Výběrové řízení bude dostatečné průkazné. 
Ing. Lerch – Navrhuji snížit částku na polovinu a  hledat firmu, které je schopná za tuto nižší 
částku takovýto projekt vypracovat.  
Ing. Baše - Pokud vyhlašujeme výběrové řízení, tak se do zadání nedávají částky, za které by měl 
být projekt zpracován. Pokud dostanu nabídku od pěti firem, které jsou cenově srovnatelné, 
prokazatelně se ukáže, že cena je adekvátní.  
Ing. Lerch - Poptal bych se na městech, kolik je to stálo. Zdá se mi to mnoho finančních 
prostředků. 
Ing. Matějus – Pokud se vypíše výběrové řízení, tak se jistě přihlásí okolo 5 firem. Předpokládám, 
že konkurenční prostředí funguje a  tak to výběrové řízení ukáže. 
p. Šeda – Nemáme čas na další zjišťování. Potřebujeme podat žádost. Pokud přispěje SFDI a TTV 
tak do toho půjdeme. Pokud ty peníze nebudou, tak se ten projekt neuskuteční. 
Ing. Lerch – Ano, s tím souhlasím,  ta možnost odstoupit zde existuje. 
 
c) Centrum kulturního a společenského života Kostelecka – dodatky č.1 k SOD 
Předložené dodatky č.1 jsou ke smlouvám o dílo k projektovým dokumentacím na akce Úprava 
centra města a Rekonstrukce kulturního střediska Rabštejn. Tyto dodatky jsou vyvolány novými 
skutečnostmi, které nastaly v průběhu procesu projektování a řeší jak obsah projektových prací tak 
časový harmonogram jejich zpracování. Cena za dílo se nemění a je v souladu s výběrovým 
řízením. Dodatky byly odkonzultovány s městskou právničkou Mgr. L.Grulichovou. 
Dále Ing. Baše uvedl, že u dotace na realizaci centra je problém v tom, že veřejná kanalizace a 
vodovod musí být financována z  operačního programu Životní prostředí  a vyvstává z toho 
problém, že musíme již zpracovanou dokumentaci upravit tak,  abychom mohli podat žádost i do 
OP ŽP a zvlášť na povrchy a budovu Rabštejna do ROP. To znamená vyčlenit  15 mil. Kč  na 
kanalizaci, která je pod povrchem náměstí. Musíme dodatkem ke smlouvě s AG zajistit oddělené 
zpracování veřejné kanalizace a vodovodu od ostatních částí projektů. Původní termín odevzdání 
projektové dokumentace k VŘ byl do konce ledna 2008. Pro další etapu, kterou je dokumentace pro 
stavební povolení  se stanovil pevný termín dokončení a tím se držíme harmonogramu.  Dodatek č. 
1 druhé smlouvy, tak tam je změna v termínu odevzdání oproti původním studii, která byla 
v zadání. Architekt to pojal velkoryseji. Na prezentaci, kterou jste měli možnost vidět, byl 
předveden  vhodnější návrh a tím se zpracovatel dostal do skluzu.  Termín je posunut ve stejném 
duchu jako v dodatku  druhé smlouvy. 
 
Dotazy:  
Ing. Matějus – V tom dodatku  je špatné datum. 
Ing. Baše – Omlouvám se,  je to pracovní verze, v konečném znění bude správné datum. 
Ing. Lerch – Já jsem zásadně proti těmto dodatkům. Pokud dojde k posunu termínu, tak 
prodloužení nepřipadá bez sankce v úvahu.  
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Ing. Baše - Projektant pracuje pro nás za stále stejné peníze, naopak  s tím má vícenáklady. 
Ing. Červinková – Došlo ke změně podmínek. Problém je na straně vypisovatele ROP. Tyto 
problémy jsou spojené se změnou pravidel během hry. Jak my,  tak zpracovatel žádosti reagujeme 
na tato změněná pravidla ze strany vyhlašovatele operačního programu. 
Ing. Baše - Snažíme se to v současných daných mantinelech dotáhnout do konce. 
Ing. Lerch – Ten projekt je tak drahý, že by to měl zpracovatel zaplatit. 
Ing. Baše - Peníze zůstávají stejné, 
Ing. Červinková - Jde o to, abychom to legislativně narovnali a dali do souladu smlouvu s pravidly 
stanovenými Regionální radou NUTS II Severovýchod 
Ing. Bartoš – Kde je v dodatku uvedeno, že  cena zůstává stejná? 
Ing. Baše - Na konci dodatku je napsáno, že ostatní ujednání zůstávají nezměněna. 
 
 

DISKUSE 
 

Ing. Lerch – Na jednání mimořádného zastupitelstva  v říjnu jsem uvedl  a obvinil  starostku, že se 
soudila za městské peníze. Omlouvám se starostce ohledně uvedených informací k projektu na parcele 
u Habětínkových. Nebyla to pravda, pan Matějus mně oprávněně napadl. Pravda byla jiná,  ještě 
jednou se omlouvám.  Můj zdroj neměl pravdu. 
Ing. Červinková – Děkuji. 
Ing. Lerch –  Chtěl bych se zeptat ohledně akce Rojek a rybník ve Štědré. Ta stavba není do 
dnešního dne v provozu. Vyplývají z toho nějaké sankce?  Domníval jsem se v době schvalování 
této akce, že to přinese něco pro krajinu. Nyní si to už nemyslím. Dozvěděl jsem se,  že údajně si 
pan Rojek požádal o povolení rekreační stavby na pozemku. Prosím o odpověď do příštího 
zastupitelstva. 
 
Úkol:  Připravit odpověď k otázkám Ing. Lercha týkajícím se  stavby rybníku ve Štědré. 
Zajistí: Ing. Volný ve spolupráci s dotčenými odbory  
Termín: Do jednání příštího zastupitelstva 
 
Ing. Lerch – Dále bych se chtěl vyjádřit k průběhu budování zpomalovacích ostrůvků a bran. Kde 
kdo poukazuje na to, že vzniklo něco tak amatérského.   Ostrůvky jsou špatně označené, mnoho lidí 
tam mělo problémy. Divím se, že nepřišly na město nějaké žaloby. Co je pravdy na tom, že 
ostrůvky jsou prý vyosené oproti původnímu projektu.  
Ing. Baše – Ostrůvky jsou přesně podle projektu.  Žaloba nepřišla proto, že město není investorem 
stavby.  Stavbu realizuje MADOS, který byl vybrán ve výběrovém řízení, zadavatelem bylo ŘSD. 
Je pravda že před koncem roku byly pryč všechny značky a pár lidí si tam zničilo pneumatiky. Díky 
těmto skutečnostem bylo vyvoláno jednání, po kterém došlo k nápravě. Před každým ostrůvkem je 
značka a kolem ostrůvku jsou svislé značky. Pokud jde o zmíněný  amaterismus ze strany stavby, 
ten  my jako město jsme  nemohli ovlivnit.  
Ing. Volný  - My jsme vyvolali jednání dne 8. ledna 2008. Z tohoto jednání  byl pořízen zápis, 
který je dispozici.  
 
Úkol:  Zaslat Ing.  Lerchovi zápis z jednání konaného dne 8. 1. 2008 
Zajistí:  Ing. Volný 
 
Ing. Kovaříček – Já souhlasím s Ing. Lerchem.  V souvislosti s bezpečnostními prvky je ve městě 
mnoho lidí, kteří mají výhrady ze zásady. Předpokládám, že ke zlepšení dopravy dojde. Plně 
souhlasím s Ing. Lerchem, že naprojektování a realizace je velice amatérská, včetně neoznačení 
značkami.  
Ing. Baše – Toto je nedokončená stavba. Vloni přišla zima velice brzy. Improvizovalo se, jedná se 
o nedokončené dílo.  
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Ing. Kovaříček - Značky by měly svítit. Když je přede mnou cyklista, on mě nemůže vidět, divím 
se jeho odvaze. Nebyly označeny vjezdové brány, ostrůvky. Je to tedy chyba firmy MADOS a 
ŘSD, které zadávalo tuto práci. K Secese se zabral odbočovací pruh. Neodbočíte k poliklinice. 
Dalším problémem je umístění světla u pošty. Vidím v tom projektu velkou řadu problémů. 
Ing. Baše – Projektovat znamená kompromis. Projektant ze 40 problémů  zhruba 30 vyřešil. 
Ing. Lerch –  V projektu jsou chyby. Když se má koncem roku realizovat nějaký projekt, tak se do 
toho mělo jít s tím, že mělo být deklarováno ve smlouvě,  že to bude do měsíce hotové. Jsou 
problémy s odbočováním a mělo být všechno dokonale označené.  Podle mě se měla snížit rychlost 
na  40 km a mělo se 2x denně měřit. 
Ing. Baše – S tím souhlasím. Na jednání dne 8.1. zazněl podobný návrh na snížení na 30 km. 
p. Šeda – Stav je špatný, ale stavbu bylo nutné profinacovat v roce 2007. Zbytek se bude dodělávat 
při dobrých klimatických podmínkách. Jediné stížnosti jsou od řidičů aut. Prvky dle mého názoru  
vedou k ostražitosti. Já Kostelcem projíždím mnohokrát denně, problémy jsem žádné neměl, ale 
musím se chovat na silnici tak, jak se má. Chodci si naopak tuto úpravu pochvalují.  
Ing. Červinková – Informace proběhly několikrát v médiích. Budování ostrůvků je samostatná 
akce ŘSD, další akcí  je rekonstrukce celého povrhu v rámci celého města, opět financovaná  ŘSD. 
Proběhla dvě samostatná výběrová řízení a byli vybráni dva různí realizátoři. Ostrůvky nejsou 
dokončenou stavbou.  Musí se vyfrézovat povrch,  položí se osvětlovací pásky a poté se silnice 
dokončí. Firma realizující zklidňující prvky je poškozena tím, že má v současné době rozestavěnou 
akci. Tlaky na zahájení stavby byly,  protože se jednalo o peníze ze státního rozpočtu.  Začátkem 
listopadu však napadl  sníh a pokud by se pokračovalo, tak by náš povrch dopadl stejně jako 
v Častolovicích  na okružní křižovatce.  
Ing. Lerch – Proč se nezačalo dříve?  
Ing. Červinková - Jak mám informace ze ŘSD, výběrové řízení se dělalo v říjnu a  pokud není VŘ, 
není znám realizátor. Nebylo na  rozhodnutí MADOSU, kdy začne, ale záviselo to na výsledku 
výběrového řízení.  
p. Korovin - Kdy se zaplatí Božoňovi? Chtěl bych také vědět,  kdo zpracovával smlouvu a  tak 
amatérsky?  Proč jste ji vy jako ZM schválili a   proč se platí smlouva advokátům,  kteří nebyli 
v advokátní komoře a vedli za město spor? 
Ing. Bartoš – Smlouvu tvořil JUDr. Tuzar. Smlouva není diletantská,  je kompromisní. Tato 
smlouva není jednostranná. Zohledňuje nároky pana Božoně, které  jsme zvažovali společně se 
mnou a panem Tuzarem. Pan Božoň  tam chtěl mít smluvní pokutu, odvrátili jsme to tím, že tam 
budeme mít obyvatele dlouhodobě ubytované, tak se to tam nakonec nedostalo. Na některé 
požadavky jsme však přistoupit museli.   
Ing. Červinková – Kvalita každé smlouvy se pozná při problémech.  Těmito záležitostmi se 
zabývala permanentně hlavně rada a zastupitelé byli informováni. Tuto kauzu nepřetržitě sledovala 
média.  V prvé řadě jsme hledali cestu jak se dohodnout s Božoněm, ale vzhledem k jeho nárokům 
jsme se nedohodli a museli jsme se bránit soudní cestou. Pan doktor Tuzar, zpracovatel smlouvy, 
nebyl dle názoru rady vhodný k zastupování města a tak RM hledala cestu jinou. 
p. Korovin  - Proč se vyplatili ti dva advokáti? 
Ing. Červinková - Je sepsána smlouva,  která je k nahlédnutí. Byla to smlouva o řešení smysluplně 
se bránit tomu, aby se město vyhnulo ztrátám.  
Pí Šabatová - Takže 1,5 mil  Kč jsou minimální ztráty? Jak si mohl pan Božoň klást požadavky,  
když by mu to smlouva neumožňovala. Ta smlouva je špatně, pokud by nebyly ve smlouvě 
možnosti… 
p. Šeda – Nikdo nemohl předpokládat,  že se Rokytnice postaví proti? 
p. Korovin  – Dobrý právník měl tyto alternativy zvážit, měl předpokládat, že dojde k problémům.  
p. Šeda  - Děláte generála po bitvě. 
p. Korovin  – Nedělám generála. Já mám jako občan se právo ptát proč.  
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Protože nebylo dalších připomínek, předseda návrhové komise Rudolf Kameník přednesl návrh 
usnesení. Hlasování proběhlo o každém bodu samostatně. 
 
Paní starostka poděkovala za účast a jednání ukončila ve  19:45  hodin.  
 
 
 
 
 
 
 

Ing. Ivana Červinková 
starostka města 

 
 
                                                                                                                            



7 

USNESENÍ 
č. 2/19/2008 

z mimořádného zasedání Zastupitelstva města Kostelec nad Orlicí konaného v pondělí 11. února 
2008 v zasedací místnosti MěÚ  v Kostelci nad Orlicí 

Zastupitelstvo města 
1. schvaluje 
a) podání žádosti o příspěvek z rozpočtu SFDI na financování dopravního generelu města a 
v případě jeho získání, dofinancování  ceny za jeho zpracování do 100 % skutečných nákladů. 
Pro: 18  Proti: 0  Zdržel: 1    
b)  uzavření Dodatku č.1 ke smlouvě o dílo číslo 07/07 – Úprava centra města v předloženém znění  
Pro: 17  Proti: 1  Zdržel se: 1                                                                              
c) uzavření Dodatku č.1 ke smlouvě o dílo 08/07 – Rekonstrukce kulturního střediska Rabštejn v 
předloženém znění  
Pro: 15  Proti: 2   Zdržel: 2  
 
2. souhlasí 
a) s tím, aby město Kostelec nad Orlicí pro mimosoudní řešení právního sporu se společností 
TOMBO Choceň s. r. o.  a zároveň panem Tomášem Božoněm, r.č. 691218/5577, Králíky, 
Nádražní 479, PSČ 561 69, ohledně sporného smluvního závazku nájmu  objektu č.e. 36 na st. p. č. 
282/4 v obci a katastrálním území Rokytnice v Orlických horách, vycházejících ze smlouvy o 
ubytování ze dne 23. 11. 2004, uzavřelo mimosoudní dohodu, na základě které město Kostelec 
uhradí firmě TOMBO Choceň s. r. o. nebo panu T. Božoňovi na úplné narovnání sporných práv a 
poměrů popsaného vztahu částku 1.500.000,-- Kč včetně DPH, a to do 15 dnů ode dne uzavření 
mimosoudní dohody, k vypořádání všech vzájemných práv a povinností jako celku, s tím, že tímto 
narovnáním zaniknou všechny vzájemné pohledávky, uplatněné i neuplatněné, a všichni účastníci 
se dalších vzájemných pohledávek a nároků vzdají. Tímto úkonem město Kostelec nad Orlicí 
neuznává svůj závazek vůči společnosti ani panu Tomáši Božoňovi, ani se nevzdává svých námitek 
vůči plnění smlouvy, ale vystupuje jen ve snaze ukončit spory narovnáním. 
Pro:  14  Proti: 5  Zdržel se: 0 
b) s tím, že  projekt Centrum kulturního a společenského života Kostelecka, který slučuje projekty 
– Úprava centra města, Rekonstrukce kulturního střediska Rabštejn, je v rámci Strategického plánu 
města Kostelec nad Orlicí  hlavní prioritou. 
Pro: 15  Proti:  4  Zdržel se: 0 

 
 
 
 

starostka 
Ing. Ivana Červinková 

 
      

 
 
Ověřovatelé:   Blanka Miklová  ........................................................... 
 
                       Ing. Luboš Lerch ........................................................... 
 
 
 
 
 
Zapsala: Ivona Jasníková,  referentka kanceláře tajemníka 
V Kostelci nad Orlicí  11.2.2008 


